

SERVICE AGREEMENT

This contract agreement is entered into
2025-08-19

Between

First Party:

Adka General Contracting Company LLC.

C. R. No. : 2055124620

P. O. BOX : 1040

VAT No. 311248443400003

Kingdom Of Saudi Arabia : Al Jubail 35514
&

Second Party:

M/S. السادة / نقلات نوره ال سليمان

C. R. No. : 2050634795

P. O. BOX : 0

VAT No. 0

Kingdom Of Saudi Arabia : 0

Whereas the first party has various contracts with Refineries, Petrochemicals Plants, and other Clients within and outside the Kingdom of Saudi Arabia, and the second party after discussions, has agreed to provide subcontractor services to the first party, on the following terms and condition: -

- 1 First party will be responsible for I.D. cards, vehicle stickers and gate pass for second party, second party will provide all the required documents for this purpose of the first party.
- 2 First party pays the second party's dues according to the prices agreed upon in the purchase request or offer submitted by the second party.
- 3 second party is responsible for wages and Insurance coverage for their equipment and labor (including third party liability insurance, General Initiative for Social Insurance, accident coverage, etc.).
- 4 Payment is made within 30 days from the date of receiving the second party's invoice, supported by time certificates signed and approved by the first party's supervisor.

- 5 This Service Agreement will remain valid

From 2025-08-19 To 2028-08-18

2028-08-18 من تاريخ: 2025-08-19 حتى تاريخ

First Party:

For, Adka General Contracting Company LLC.

Signature :

Second

For, .

Signature

رقم الاشتراك	رقم السجل	الرقم المكون
167021	2050634795	7038857976
السادة / نقلات نوره ال سليمان		
رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوكيل
513287	21/08/2025	11885
مقدم الطلب		
نوره ال سليمان		

صمّم بناء على طلب المشتري من ادكي هسنتولي على غرفة الشرقية والتحقق هسج
www.saudichemicals.sa من QR

السادة / نقلات نوره ال سليمان
2050634795
م.م
شركة ادكا للمقاولات العامة ذ.م.م
التوقيع

أبرمت هذه الاتفاقية في تاريخ

2025-08-19

بين كل من

الطرف الأول:

شركة ادكا للمقاولات العامة ذ.م.م

سجل تجاري : 2055124620

ص.ب : 1040

الرقم الضريبي : 311248443400003

35514 المملكة العربية السعودية - الجبيل و

الطرف الثاني:

السادة / نقلات نوره ال سليمان

سجل تجاري : 2050634795

ص.ب :

الرقم الضريبي :

المملكة العربية السعودية -

حيث أن الطرف الأول ينفذ عدة عقود مختلفة مع المصافي ومصانع ومعامل البتروكيماويات وعملاء آخرين داخل المملكة العربية السعودية وخارجها، وقد وافق الطرف الثاني بعد المناقشة على رغبته بتقديم و تأمين خدمات الطرف الأول ويكون مقاول من الباطن، بالشروط والأحكام التالية: -

- 1 يكون الطرف الأول مسؤولاً عن تأمين بطاقات وتصاريح دخول العمل للطرف الثاني وكذلك ملصقات المعدات والركبات، ويكون الطرف الثاني مسئول عن تقديم جميع المستندات والصور المطلوبة لاستخراج مثل هذه التصاريح.
- 2 يدفع الطرف الأول مستحقات الطرف الثاني حسب الأسعار المتفق عليها في طلب الشراء أو العرض المقدم من الطرف الثاني.
- 3 يكون الطرف الثاني مسؤولاً عن الأجور والتغطية التأمينية لمعدات وعماله (بما في ذلك تأمين مسؤولية الطرف الثالث، والمبادرة العامة للتأمينات الاجتماعية، وتغطية الحوادث، وغيرها).
- 4 يتم السداد خلال 30 يوم من تاريخ استلام فاتورة الطرف الثاني مدعمة بشهادات زمنية موقعة ومعتمدة من مشرف الطرف الأول.

- 5 ستظل اتفاقية العقد من الباطن هذه سارية: